
BRM-0063-t/35/05

PROTOKOL NR 35/05
Z POSIEDZENIA KOMISJT BUDZETU I MIENIA KOMUNALNEGO

W DNIU 28 czerwca 2005 ROKLI

Komisja budZetu i mienia komunalnego rozpoczgla obrady
o godz. 11 00 w skladzie wg listy obecnoéci stanowiqc ej zalqcznik do niniejszego
protokolu, wg. nastEpujqcego porzEdku:

l. Analiza realizacji budzetu Gminy za I kwarfaL bie2qcego roku.
2. Ocena sprawozdania z realizacji dochodów i wydatków Samorzqdowego

Domu Kultury w Jgdrzejowie
3. Sprawy róZne.
Przewodniczqcy Komisji przawital zebranych radnych oraz Skarbnik Gminy
- pani4 B. Ciepluch. Komisja rozpoczEla posiedzenie od analizy realizacji
bud2etu za I kwartalbieíqcego roku.
Ad. 1
Skarbnik Gminy prryblizyla radnym wykonanie budZetu na dzieú 31 maja

roku bie2ecego. Realizacja dochodów wyniosla okolo 44,88o/o, w tym dochody
wlasne - 40,53yo. Wyszczególniajqc: podatek dochodowy od osób prawnych
- 32,560^, podatek dochodowy od osób ftzacznych - 35,58o/o, podatek rolny -

45,7lYo, podatek od nieruchomoóci - 40,26Vo, podatek leény - 460/0, podatek od
Srodków transportolvych - 47,680A, podatek od spadków i darowizn - 27,5yo,
oplata skarbowa - 35,71oA, dochody z oplat za zerwolenia na sprzedaL napojów
alkoholowych (w II ratach ptacone, po I racie - 64,370A), dofacje celowe -

45,07yo, subwencja 49,98Yo. Niska jest natomiast realizacja podatku
od dzialalnoéci gospodarczej (okolo 24%) oplacanego w formie karty
podatkowej. Wynika to z faktu, i2 coraz wigcej osób prowadzqcych dziatalnoéó
przechodzi na inne formy opodatkowania.

JeZeli chodzi o wydatki zostaty zrealizowane w 35,52yo. Wysokoéó
splaconych kredytów i pozyczeknadzieh 31 maja 2005r. wynosi 1 mln. 918 tys.
463 zl.

Mamy równieZ zalohonqlokatE w banku, z uwagi na wstrzymanie realizacji
wigkszych inwestycji na terenie miasta Jgdrzejowa. WybraliSmy równiez nowy
bank, który bgdzie obslugiwal naszq Gminp. Jest nim Bank Spóldzielczy
w Kielcach, kfóry przedstawil nam najkorzystniej sz4 ofertE.

Nawiqzuj4c do wczorajszej sesji chcialabym poruszyó sprawQ
restrukturyzacji nale2no$ci podatkowych Zal<\adu Opieki Zdrowotnej.
Proponujq, aby radni zastanowili siE nad t4 sprawq po przyjeciu sprawozdania
z bud2etu, cryli w miesiqcu wrzeÉniu - powiedziata Skarbnik Gminy.
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Przewodniczqcy Komisji rwrócll sig do radnych z pytaniem czy wyrclajq
zgodE, aby wróció do tego tematu w miesi4cu wrzeéniu.

Glos zabral radny A. Wójcik wyralaj4c swojq obawg, czy dyrekcji ZOZ
nie bgdzie potrzebna wczeéniejsza deklaracja zapewniaj4c4 umorzenie
naleZnoéci. Pani Skarbnik poinformowala zebranych czlonków, i2 ustawa
o restrukturyzacji nie mówi nic o skladaniu deklaracji zapewniaj4cych
umorzenie naleZnoéci.

Gtos zabral Przewodniczqcy Komisji podsumowujEc dyskusjE, iz w piSmie
od Dyrektora ZOZ - u nie zosfaly podane ?adne wstgpne terminy. MySlE, i2 tq
sprawq zajmiemy sig w póiniejsrym terminie.

Radny A. Wójcik zwrócil siE z pytaniem do Skarbnik Gminy w sprawie
dofinansowania zadaszenia stadionu naleZ4cego do Klubu Sportowego
,,Naprzód". Pani B. Ciepluch odpowiedziala, i2 do niej nie wplynglo íadne
pismo w tej sprawie.

Tego typu pisma powinny byó kierowane w pierwszej kolejnoSci
do burmistrza i po zaopiniowaniu dopiero rozpatrywane przez radE - wyrazi*
swojE opinig pan A. Wójcik.

Przewodniczqcy podsumowal, i2, Klub Sportowy ,$aprzód" otrrymal
pieni4dze, jakie zostaty zaplanowane w tegorocznym budZecie. Na obecn4
chwilE Gmina nie dysponuje érodkami pienighnymi, które moglaby przeznacryé
na tg inwestycjE. Mozemy wróció do tej sprawy przry planowaniu
przyszlorocznego budzetu i wziqó pod uwagg równieZ inne kluby sportowe
dzialajqce na terenie naszej gminy. Skarbnik Gminy opuScila komisjq.

Ad.2
Po zapoznaniu siq czlonków komisji z przeüoíonym sprawozdaniem

z realizacji dochodów i wydatków Samorzqdowego Domu Kultury
w Jgdrzejowie na posiedzenie komisji zaproszono pana J. Straszaka pelni4cego
funkcjE Dyrektora D.K. W imieniu pana dyrektora prrybyla pani Joanna
Krupiúska - glówna ksiggowa. PrzewodniczEcy Komisji zapytal o ksztaltowanie
siQ wydatków w latach poprzednich i 

"ry 
sg one porównywalne

do analizowanego roku.
Glos zabrala pani Joanna Krupiúska. W poprzednich latach mieliÉmy 60%

Srodków pienipZnych na dzialalnoSé, a na wydatki 40%. W chwili obecnej
mamy aL 77oA na wydatki osobowe. Dom Kultury w latach ubiegtych byt
zdecydowanie bardziej dochodowy (dochody ksztaltowaly siQ w granicach
200 - 300 tys.). Obecnie wypracowujemy okolo 100 tys. zl. Wiqze sig to min.
ze spadkiem zamozroSci spolecznoéci lokalnej. Ludzi nie staó jest na oplacenie
dzieciom nawet tych najtaúszych zajEó z naszej oferty. Reszta dochodów, jakie
uzyskujemy to z wynajEcia garaLy czy lokali.

Przewodniczqcy Komisji zwrócil sig do pani J. Krupiúskiej z pytaniem
o funkcjonowanie Rady Programowej jako organu doradczego ptzy Domu
Kultury.
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Rada ta zebrala sig tylko rcz od pocz4tku roku - poinformowala radnych pani
J. Krupiúska.

lJwalam, iz dyrektor D. K., czlonkowie Rady Programowej powinni
aktywniej dziataó w kierunku pozyskiwania sponsorów (np. dla zespolów
taneczrrych), zastanowió sig nad nowymi formami korzystania z kultury, które
przycirynetyby mlodzieí wlaénie do Domu Kultury. Funkcjonuj4 przecie2 takie
organy jak Komisja OSwiaty, Burmistrz, do których moina rv¡róció siQ
o pomoc. To,2e ludzie nie korzystajq zwasrych uslug z braku pienigdzy jest dla
mnie osobiécie malo przekonuj4ce - podsumowal Przewodnicz4cy Komisji.

Proszq podaó mi stan zatrudnienía w D. K.? - zapytal Prza,vodniczqcy
Komisjí.

Zafrudniamy 13 osób, z tym, 2e w okresie grzewcrym dodatkowo
zalrudniamy 4 palaczy.

W przedstawionym sprawozdaniu jest pozycja mieszkanie oraz garaze. Co to
jest za mieszkanie i jak wyglqda sprawa gara2y? - zapytal Przewodniczqcy

Jest to male mieszkanie, w którym mieszka nasz pracownik administracyjny.
Czynsz miesigczny oplaca w wysokoéci l00zl. Nie jest fo zbyt wysoki crynsz,
ale nale?y wziqó pod uwagg fakt, i2 pan ten nadzoruje nasz budynek przez cal4
dobE. Z pomieszczeh przeznaczonych do rozbiórki zrobiliémy garaíe, które
feraz wynajmujemy - poinformowala pani J. Krupiúska.

W roku ubieglym otrzymaliície dotacje z funduszu profilaktyki
anQalkoholowej. Cry . tym roku równiez ubiegaliície siq o dotacjq z tego

funduszu?
Tak mamy iuz podpisane porozumienie w tej sprawie. Otrzymamy dotacjE

w wysokoÉci 30 tys. zl. Z tych pienigdzy min. finansujemy instruktora, który
prowadzi zajgcia z dzieómi z rodzin patologicznych oraz oplafE za internet.

Czy Dom Kultury wystqpowal do Gminy o inne dotacje?
ZglaszaliÉmy jeszcze pigó projektów ( jeden z nich na utworzenie ríwietlicy

multimedialnej) do profilaktyki, ale wszystkie zostaly odrzucone.

Jak jest stan techniczny obiektu? - zapytal radny A. Wéjcik
JuL od 10 lat skladamy wnioski na dofinansowanie remontu budynku.

Wnioski te s4 odrzucane. Dziwi mnie to, poniewa2 jest to obiekt gminny
i wymaga naprawdg generalnego remontu. Stan zadaszenia jest fatalny, nale?y
wymienió catq_ stolarkg okienn4 cal1_ instalacjE sanitarn4
i kanalizacyj nq, wyremontowaó jeszcze dwi e lazienki.



4

Czy nie mo2ecie wystryió o dotacjq do funduszu dla niepelnosprawnych?
My jako jednostka chyba nie moZemy ubiegaó sig o dotacjq z fego funduszu.

Raz skorzystaliémy ze érodków tego funduszu przy budowie podjazdu dla osób
niepelnosprawnych.

Glos zabral radny A. Wójcik proponuj4c, aby Dom Kultury wystqpit
z wnioskiem do funduszu termo - modernizacii.

Skoro paústwo w olcresie grzewczym zatrudniacie az 4 palaczy to czy níe
lepiej j est zmodernizowaó kotlowniq?

Oczywiécie, 2e zastanawiamy sig nad tym, ale w pierwszej kolejnoici naleZy
wymienió stolarkE okienn4 po to by remont kotlowni mial iakikolwiek sens.
Dom Kultury jest budynkiem Gminy uwaíam, iz Gmina powinna zastanowió siE
na modernizacj4 kotlowni powiedziala pani J. Krupiúska. Glos zabral
Przewodniczqcy dodaj4c, ze dyrektor D. K. powinien wyjéó z takq inicjatywq
sam do Gminy. Gminie podlega Zal<Lad Remontowo Budowlany, który moíe
pomóc w pracach remontowych.

Uwalam, 2e powinniémy zaprosió pana Dyrektora Domu Kultury, aby
przedstawil nam swoje stanowisko w tych sprawach. Ja widzg duZe zaniedbania
nie tylko ze strony samego dyrektora, ale równieZ innych osób - podsumowal
Przewodniczqcy Komi sj i.

Czy ustalony czynsz 250 zt za lokale zajmowane pod biuro posla obejmuje
równiei energie i wodq?

W ustalony czynsz wliczona jest równieZ energia i woda. Posel
przeprowadza rcmonty w wynajmowanych pomieszczeniach, udostgpnia nam
korzystanie z ksera. Mamy, wigc ztego tSrtulu dodatkowe korzyéci.

Chcialabym jeszcze zasygnalizowaó sprawQ unowoczeSnienia naszej
kawiarenki. Ta kawiarnia na dzien dzisiejszy powinna mieó inny standard, po to
by mlodzie2 mogta do niej przychodzió. Rozmawialam z Komisjq Oéwiaty
i Kultury, aby zorganizowaó przetarg na tE kawiarnig, sprzedaó jA_ komuS, kfo
ma pieniEdze i pomysl na kawiarniE z prawdziwego zdaruenia. Druga
propozycj a to zagospodarowanie holu.

Jak wygl qda spraw a nagloí nienia?
NagloÉnienie mamy pelne. Jeíeli s4 organizowane imprezy plenerowe wówczas
wynajmujemy nagtoénienie, poniewaZ sprzgt, którym dysponuje Dom Kultury
nie ma takiej mocy.

Komisja przyjpla sprawozdanie z realizacji dochodów i wydatków
Samorz4dowego Domu Kultury. Kwestip aktywno5ci i funkcjonowania
Domu Kultury uwaiamy za temat w dalszym ci4gu otwarty.



Ad.4
Na posiedzenie Komisji Budzetu prrybyla Przewodniczqca Rady Miejskiej -

pani E. Ptasmik.
Przewodniczqca Rady Miejskiej poinformowala o nadzwyczajnej sesji, kfóra

odbgdzie siQ dzisiaj o godz. 17 i dotyczy uchwaty w sprawie wyborów
parlamentarnych - obwodów wyborc zy eh.
Na posiedzeniu komisji poruszono równie2 sprawQ polqczenia do2ynek

gminnych
z dofinkami powiatowymi.

Komisja zakoncryla obrady o godz. 13.00

Protokolowala

Jus$tna Piskorc4Yk

Przewodniczqcy Komisj i Budietu,
i Mienia Komunalnego

Andrzpj 4ntny
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